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Generalforsamling den 27/4 2010 
 

Referat 
 

Vi blev 72 inkl. Inviterede gæster. 
 
Formanden bød velkommen og gik straks over til dagsordnen. 
 

1. Til dirigent valgtes Per Lund Thoft som konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indkaldt og at der iflg. de nye vedtægter også skulle vælges en referent. Det job påtog 
Anne Margrethe sig. 
 

2. Formanden aflagde bestyrelsens beretning, hvori bl.a. Kalundborg Kommunes tilskud til 
lokaler for 2010 blev omtalt, samt at vi har afholdt undervisning for 18 elever, som Sonja 
Rasmussen har stået for. Sonja har her gjort et stort stykke arbejde, som jeg gerne vil sige 
tak for. Derudover blev vores sølvturnering ’Kyndelmisseturneringen’ som vi afholdt i 
februar omtalt og på spørgsmål fra Chr. Christiansen om det var noget klubben vil fortsætte 
med, bekræftede formanden, at det vil man. Næste år bliver det den 13. februar. Distriktet 
har faste turneringer i begyndelsen af februar, så det er det tætteste vi kan komme på 
Kyndelmisse. Herefter blev beretningen godkendt. 
Under dette punkt blev også en Top-16 turnering omtalt, idet at det er tanken at begynde 
den nye sæson med en top-16 turnering. Sonja forklarede hvordan det vil foregå og at vi af 
distriktet har fået lov til at det er en sølvturnering ligesom Kyndelmisseturneringen. 
 

3. Ingvar aflagde regnskab. Regnskabet var det første som fulgte kalenderåret og var derfor 
kun på 9 mdr. Chr. Christiansen kunne godt tænke sig at man kunne se regnskabet for 
forrige år til næste år, hvilket blev accepteret. Herefter blev regnskabet godkendt. 
Herefter skulle næste års kontingent fastlægges. Her foreslog bestyrelsen en stigning på kr. 
50,- om året pga. nye struktur for kontingent til DBF. Fremover betaler man kun 1 
kontingent til DBF selv om man er medlem af flere klubber. Der hvor man er registreret som 
primærklub betaler man fuldt DBF kontingent og i de andre klubber kun klubkontingent. Til 
gengæld bliver DBF kontingentet dyrere. Derfor stigningen på kr. 50,-. Helge mente dog at 
klubben havde penge nok, så hvorfor hæve kontingentet. Ingvar forklarede at det var en 
dårlig idé, så kunne klubbens penge hurtigt få ben at gå på. Herefter blev kontingent 
stigningen godkendt. 
 

4. Der var 4 indkomne forslag.  
Arne Frederiksen havde forslag om at gå tilbage til den tidligere turneringsform med skift og 
rangering hver 4. uge(ikke A/B). Formanden forklarede at den turneringsform, som vi spiller 
nu (A-B) er mere retfærdig. Arne mente at det var så lidt det betød, at han hellere ville spille 
som vi gjorde før. Formanden forklarede at man i bestyrelsen på grund af et andet forslag, 
arbejdede på at ændre på spillerunder og ændre på præmieringen også. Arne ville have 
afstemning om hans forslag, men indvilligede så at afstå fra dette, da der blev lovet at der 
ville komme en ændring. 
 
Grethe Larsen og Marie Louise Dinesen stillede forslag om det var muligt at lave 1 eller 2 
aftener med undervisning eller et emne til gennemgang. Det er bestyrelsen villig til at se på. 
 
Kirsten Mygind kunne godt tænke sig at høre forsamlingens holdning til at spille 
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holdturnering. Kirsten mente at have hørt negativ omtale af holdturnering. Formanden 
forklarede at der var 90% af dem der spillede om tirsdagen der spillede hold. Det var kun 
nogle få stykker han havde spurgt om de ville spille så man kunne få 3 6-bords rækker. Per 
Thoft spurgte om medlemmerne ville tilkendegive om de gerne ville spille hold. Det var der 
stor tilslutning til. 
 
Helge havde et forslag om en anden form for turnering, da han synes det er grotesk at 
klubmesteren skal findes på 4 spilleaftener. Han foreslår at der spilles med op- og 
nedrykning indtil jul og så lukke rækkerne. Det fremmer det sociale da flere mødes og ikke 
altid spiller mod de samme. Hvis så foreningen vil af med nogle flasker, så er jeg sikker på 
de finder en kreativ måde at give dem på. 
Formanden forklarede at man vil ændre systemet med sektioner/op- og nedrykning, samt 
anderledes præmiering. Ligeledes måden klubmesteren findes på. Man vil gå ud fra 
optjente point samlet af sektionerne. Formanden havde lavet en beregning for denne 
sæson på baggrund af optjente point – ud fra den beregning blev det de samme som nu, 
der ville blive klubmestre. Chr. foreslog at bestyrelsen nedsætter et turneringsudvalg, som 
skal tilrettelægge næste års turnering. Formanden meddelte at det var det man havde i 
tankerne – og ’Christian du må meget gerne være med’. 
På den måde vil både Arnes og Helges forslag blive tilgodeset. Det blev accepteret. 
 

5. Valg af formand. Ole Skov Jensen gik af. Nu har jeg været formand i 11 år – været i 
bestyrelsen i 15 år. Jeg afløste Haagen Wagner da han fylde 70 år – nu er jeg fyldt 70 år – 
så synes jeg det er passende at der er en ny der tager over. Jeg vil gerne foreslå Sonja 
Rasmussen, som har været næstformand i 1 år. Per Thoft spurgte om det kunne 
godkendes – det blev det. 
 

6. Valg af bestyrelse. Poul Jensen og Helmer Pedersen var på valg. De accepterede genvalg 
og Hanne Hansen som var kommet ind i stedet for Jørgen Jæger accepterede at sidde 
perioden ud. Ole accepterede at indtræde på det ledige mandat for 1 år efter Sonja. 
 

7. Valg af 2 suppleanter. Mogens Hasselriis ønskede ikke at genopstille, der blev foreslået 
Ragnhild Kristensen og Bodil Vestbjerg som modtog valg. 
 

8. Valg af revisor. Chr. Christiansen modtog genvalg. 
 

9. Valg af revisorsuppleant. Jørgen Danielsen kunne ikke vælges. Anne Margrethe modtog 
valg. 
 

10. Valg af turneringsledere. Ole Skov Jensen, Chr. Christiansen, Sonja Rasmussen og Brian 
Tang-Jensen modtog valg. 
 

11. Valg af appeludvalg: Chr. Christiansen modtog genvalg og Ole Skov Jensen og Brian 
Tang-Jensen blev valgt. Ole kunne gå ind i år – da han nu ikke har ’2 kasketter’ på. 
 

12. Evt. Sonja bad om ordet. Hun takkede Ole for de mange år, som han har ydet en indsats 
for Høng Bridgeklub som formand. Du er perfektionist, men du er også hård ved dig selv – 
når det er gået skidt en aften og vi lige tager et summemøde efter aftenen – ja så har du 
sagt at du ikke vil spille bridge mere – heldigvis går den holdning over igen. Du er socialt 
anlagt – ønsker altid det bedste for klubbens medlemmer - giver alle nye medlemmer en 
god modtagelse, ligesom jeg har fået en god modtagelse i bestyrelsen. Jeg har været 
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meget glad for samarbejdet i bestyrelsen, og er derfor meget glad for at du vil blive i 
bestyrelsen.  Jeg har nu stået i lære i 1 år, men der mangler stadig meget, så jeg håber at 
jeg kan få lov til at trække på din store viden og forhåbentlig også det store netværk du har 
skabt med vores naboklubber. Som tak for din indsats for Høng Bridgeklub vil jeg hermed 
på bestyrelsens vegne overrække dig et bevis på din udnævnelse til æresmedlem samt en 
lille kurv med lidt godter, som du og Anne Margrethe kan hygge Jer med. Fotografering. Til 
dig Anne Margrethe vil jeg overrække en erkendtlighed for dit arbejde for klubben. Det sker 
jo når jeg spørger Ole om noget, at han siger ’du får lige Anne Margrethe’ det er noget hun 
ved noget om. Så jeg håber også vi kan få et godt samarbejde fremover. 
 
Generalforsamling slut.  
 
Nu er der middag og bagefter skal vi spille kort. 
Under kaffen blev der uddelt præmier for sæsonen. 
 
 

Godkendt af dirigenten 
 

Per Lund Thoft 
 
  


